
Till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-28, interpellation till kommunstyrelsens ordförande 
Ulf Olsson (S):  

Villkor enligt kollektivavtal vid upphandlingar 

I juni innevarande år hade kommunfullmäktige en viktig debatt om vilka krav på arbetsvillkor som 
kan och bör ställas vid upphandlingar. Debatten föranleddes av en motion från Vänsterpartiet om 
kommunens möjlighet att ställa krav vid uthyrning av lokaler. I svaret på motionen hänvisades till ett 
tidigare kommunfullmäktigebeslut (2019-11-20) om att krav på ”villkor enligt kollektivavtal” ska 
ställas vid upphandlingar när så är möjligt och inte strider mot lagstiftningens grundläggande 
principer. Detta tycker Vänsterpartiet är bra. 

För Vänsterpartiets del är det viktigt att följa upp i vilken utsträckning detta faktiskt görs. Goda 
intentioner i besluten är ett steg framåt, men måste återföljas av politisk handling. Med anledning av 
detta vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande, Ulf Olsson (S): 

1. I vilken utsträckning (antal/andel) har Borås Stad vid upphandlingar ställt krav på villkor 
enligt kollektivavtal? 
 

2. Hur kan kommunfullmäktige följa upp att krav om villkor enligt kollektivavtal ställs när så är 
lämpligt? 
 

3. Anser du att det finns mer att göra på detta område för att Borås Stad ska kunna bidra till 
goda arbetsvillkor och hög kollektivavtalstäckning? 
 

Borås, 2021-10-26 

Stefan Lindborg (V) 

 

 

 

 


